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Astana	“	”	20	.

International Trading System Limited (the "ITS") represented by Senior Executive Director Kanapyanov Chingiz Serzhanovich , acting on the basis of the Articles of Association, and _______________ ________________ (the "Trading Member") represented by ________________, acting under __________, have concluded this trading service agreement (the "Agreement") as follows:
1. The ITS undertakes to provide the Trading Member with regular (systematic) Trading Services and other related services in accordance with the Business Rules of International Trading System Limited (the "Business Rules").
2. The Trading Member undertakes to comply with the requirements of the Business Rules, Membership Rules and to pay for the services rendered by ITS.
3. This Agreement shall be concluded by adhesion of the Trading Member. The composition of services rendered by ITS, conditions and procedure of their rendering, amount and procedure of payment, as well as rights and obligations of the parties to the Agreement related to the Business Rules, Membership Rules and other internal regulations of ITS, which are an integral part of the Agreement.
4. The Agreement is concluded for an indefinite term and shall come into force since the signing by the parties. 
5. The Agreement shall be terminated in cases stipulated by the Business Rules, Membership Rules, as well as in other cases stipulated by regulatory documents and AIFC rules.
6. Details of the parties:



International Trading System Limited
Location: 010016, 16, Dostyk str., office 2, 
Astana, Republic of Kazakhstan
Bank details: 
Recipient's name: JSC “Bank Freedom Finance”
Recipient's account: KZ83551B227000834USD
SWIFT of the recipient bank: KSNVKZKA
Correspondent bank: EURASIAN BANK, KAZAKHSTAN
Account with correspondent bank:
 KZ4894800USD20130021	
SWIFT of the correspondent bank: EURIKZKA
Senior Executive Officer 
____________________/ Chingiz Kanapyanov /
L.S.
			


Trading Member
Location: 
Bank details: 
Recipient’s name:
Recipient's account:
[bookmark: _GoBack]SWIFT of the recipient bank: 
Correspondent bank: 
Account with correspondent bank:
SWIFT of the correspondent bank: 
____________________________________________/ _________________________/
L. S.




	[bookmark: _Toc151487356]ДОГОВОР ОБ ОКАЗАНИИ УСЛУГ ПО ПРОВЕДЕНИЮ ТОРГОВ №
город Астана	«	»	20	года

International Trading System Limited (далее – ITS) в лице Главного Исполнительного Директора Канапьянова Чингиза Сержановича, действующего на основании Устава, и _______________ ________________(далее – Участник торгов) в лице________________, действующего на основании__________, заключили настоящий договор об оказании услуг по проведению торгов (далее –  Договор) о нижеследующем:
1. ITS обязуется оказывать Участнику торгов регулярно (систематически) услуги по проведению Торгов и иные связанные с ними услуги в соответствии с Правилами торгов International Trading System Limited (далее – Правила торгов).
2. Участник торгов обязуется соблюдать требования Правил торгов, Правил допуска и оплачивать оказываемые ITS услуги.
3. Настоящий Договор заключается путем присоединения к нему Участника торгов. Состав оказываемых ITS услуг, условия и порядок их оказания, размер и порядок оплаты, а также права и обязанности сторон Договора, связанные с проведением Торгов  устанавливаются Правилами торгов, Правилами допуска и иными внутренними документами ITS, которые являются неотъемлемой частью Договора.
4. Договор заключается на неопределенный срок и вступает в силу с момента его подписания сторонами. 
5. Договор прекращает свое действие в случаях, установленных Правилами торгов, Правилами допуска, а также в иных случаях, предусмотренных нормативными документами и правилами МФЦА.
6. Реквизиты сторон:
International Trading System Limited
Место нахождения: 010016, 16, Dostyk str., office 2, 
Astana, Republic of Kazakhstan
Банковские реквизиты: 
Наименование получателя: JSC “Bank Freedom Finance”
Счет получателя: KZ83551B227000834USD
Код SWIFT банка-получателя: KSNVKZKA
Банк-корреспондент: EURASIAN BANK, KAZAKHSTAN
Счет в банке-корреспонденте:
 KZ4894800USD20130021	
Код SWIFT банка-корреспондента: EURIKZKA
Senior Executive Officer 
____________________/ Chingiz Kanapyanov /
L.S.
			
Участник  торгов
Место нахождения: 
Банковские реквизиты: 
Наименование получателя:
Счет получателя:
Код SWIFT банка-получателя: 
Банк-корреспондент: 
Счет в банке-корреспонденте:
Код SWIFT банка-корреспондента: 
____________________________________________/ _________________________/
L. S.



